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Írásbeli kérdés

„Része-e a cigánytelep a vidékfejlesztésnek?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés
kívánok benyújtani Dr. Németh Imre Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszternek. A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendszerváltozás előtt már megindult egy telep-felszámolási program a cigányság
életminőségének javítása érdekében, ez azonban az utolsó kormány idején „elenyészett" . A
polgári kormány idején a középtávú cselekvési program feladatai közé emelte ismét és
tennivalókat, felelősséget kapott több tárca is ebben az ügyben . A Medgyessy-kormány 100
napos programjából a cigányság is és a telepfelszámolás is hiányzott ismét .
Éppen ezért fontos lenne, hogy az Európai Unióba nagy léptekkel haladva, a magyarországi
cigányságot is kiemeljük végre abból a középkori állapotból, amelyben még mindig él .
Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogy a tárca 2004 . évi költségvetésében hol, mennyi összeg
szerepel a vidékfejlesztéshez oly szorosan tartozó telep-felszámolási program céljaira?

Tisztelettel várom válaszát .
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